
                                                  P R O C E S    V E R B A L
  
                Încheiat astăzi 30 iunie 2022 cu ocazia ședinței ordinare   a Consiliului local Fârdea la care
participă un nr.de  8  consilieri, doamna primar Murari Maria Rovena Violeta, domnul viceprimar Filip
Sorin,  Amăriucă-Neamțu  Doina   -   secretar   general,delegatul   satesc  Gherga  Dimitrie  –Dorel  –
Zolt,lipsesc  domnii consilieri Obeada Ionel-Marius , Paun Vasiloni Alin  şi delegatul sătesc Vasiloni
Petrică  Nicolae-Hauzești
         Se dă citire procesului verbal de la ședința anterioară și nefiind obiecții din partea domnilor
consilieri se semnează de către președintele de ședință.
          Domnul consilier Izgherean Mircea  este ales președinte de sedință  în  ordine alfabetică
          Domnul consilier Izgherean Mircea prezintă ordinea  de zi  a sedinței ordinare 
     1. Depunerea jurământului de către consilierul local supleant pe lista Partidului PUSL a cărui mandat
a fost validat de către Judecătoria Faget 
    2.  Proiect  de  hotarire  privind  modificarea  componenței   comisiei  de  specialitate amenajarea
teritoriului  și  urbanism ,protecția  mediului  și  turism ,administrație  publică locală,apărarea  ordinii  și
liniștii publice,drepturile cetățenești ale minorităților
    3.  Proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării  prin Act aditional a tarifului aferent pentru
colectarea gunoiului  de catre SC PEJ COMPANY,  
   4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei cu dotări (F4) şi Fişele tehnice pentru dotări (F5) pentru
investiţia “Reabilitarea ,modernizarea si echiparea infrastructurii educaţionale in cadrul şcolii cu clasele
I-VIII ,comuna Fârdea,judeţ Timiş”

5. Diverse
         Doamna secretar comunică primarului comunei Fârdea că proiectul de hotărâre de la punctul trei
al ordinii de zi privind aprobarea  modificării prin Act aditional a tarifului aferent pentru colectarea
gunoiului  de catre SC PEJ COMPANY,  a fost analizat în comisiile  de specialitate A  ,B şi C  şi neavând
aviz favorabil nu poate fi introdus pe ordinea de zi a şedinţei. 
       Doamna primar solicită introducerea pe ordinea de zi a doua proiecte de hotărâre şi anume :
       1. Proiect de hotărâre privind  rectificarea  II a bugetului de venituri şi cheltuieli al Consiliului Local al
comunei Fârdea  pentru anul 2022
      2.Proiect de hotărâre privind aprobarea rezilierii contractului de prestari servicii  nr.1158/08.03.2022
încheiat cu SC PEJ COMPANY SRL                       
      Domnul consilier Izgherean Mircea supune la vot ordinea de zi împreuna cu cele doua proiecte
suplimentate 
          Doamna secretar general al UAT prezintă Consiliului Local Sentinţa civilă nr.505 din data de 14
iunie  2022  a  Judecătoriei  Făget  privind  dispunerea  validarii  mandatului  de  consilier  local  al  d-lui
Capotescu Marius-Ionel,după care se trece la depunerea jurămîntului de către noul consilier.
         La  punctul  doi al ordinii de zi privind  modificarea componenței  comisiei de specialitate
amenajarea teritoriului și urbanism ,protecția mediului și turism ,administrație publică locală,apărarea
ordinii și liniștii  publice,drepturile cetățenești  ale minorităților,doamna primar dă citire raportului de
specialitate al secretarului general ,  
            Proiectul de hotărâre  a fost analizat în comisiile  de specialitate A şi C  fiind  avizat ”FAVORABIL”.
            Nu există obiecții  din partea domnilor  consilieri  se supune la vot acest proiect de hotărâre și se
aprobă cu 9 voturi ”pentru”
         La punctul 4 al ordinii de zi  privind aprobarea Listei cu dotări (F4) şi Fişele tehnice pentru
dotări  (F5) pentru  investiţia  “Reabilitarea  ,modernizarea  si  echiparea  infrastructurii  educaţionale  in
cadrul şcolii cu clasele I-VIII ,comuna Fârdea,judeţ Timiş”



       Doamna primar dă citire  raportului  de specialitate  al  inspectorului  de specialitate  din cadrul
compartimentului “Proiecte-programe” şi prezinta consiliului local lista cu dotările  pentru şcoală.  
         Proiectul de hotărâre  a fost analizat în comisia  de specialitate A  fiind  avizat ”FAVORABIL”.
         Nu există obiecții  din partea domnilor  consilieri  se supune la vot acest proiect de hotărâre și se
aprobă cu 9 voturi ”pentru”
         La punctul 5 al ordinii de zi  privind aprobarea privind  rectificarea  II a bugetului de venituri şi
cheltuieli al Consiliului Local al comunei Fârdea  pentru anul 2022
         Doamna primar dă citire raportului de specialitate al biroului contabilitate   
           Proiectul de hotărâre  a fost analizat în comisia  de specialitate A  fiind  avizat ”FAVORABIL”.
          Nu există obiecții  din partea domnilor  consilieri  se supune la vot acest proiect de hotărâre și se
aprobă cu 9 voturi ”pentru”
         La punctul 6 al ordinii  de  zi   privind aprobarea rezilierii  contractului  de prestari  servicii
nr.1158/08.03.2022 încheiat cu SC PEJ COMPANY SRL
          Doamna primar dă citire raportului de specialitate al viceprimarului privind rezilierea contractului
de prestari servicii  încheiat cu SC PEJ COMPANY SRL
           Proiectul de hotărâre  a fost analizat în comisia  de specialitate A  fiind  avizat ”FAVORABIL”.
          Având în vedere că nu au fost de acord cu modificarea tarifului pentru colectarea deşeurilor  şi
faptul că în mod repetat societatea recurge la modificarea tarifului nu sunt discuţii în afara de domnul
consilier Lupulescu Samuel care nu e de acord.
         Se supune la vot acest proiect de hotărâre și se aprobă cu 8 voturi ”pentru” şi o «abţinere» domnul
consilier Lupulescu Samuel 
         La punctul Diverse se discută
          - cererea doamnei Zarioni Maria Mirabela  administrator şi reprezentant al companiei SC SETTE
TERRE  SRL  care  solicită  eliberarea  acordului  de  funcţionare.Nu  sunt  obiecţii  şi  se  aprobă  în
unanimitate eliberarea acestui acord urmând a fii intocmit de compartimentul impozite şi taxe.
        -cererea doamnei Oprişoni Ancuţa  din Gladna Romană ,nr.133 ,care solicită închirierea spaţiului
din faţa magazinului pe care ăl deţine pentru a fi folosit ca şi o terasă.Domnii consilieri sunt de acord cu
închirierea dar să mearga să se măsoare suprafata întrucât în cerere nu scrie câţi mp o să aibă terasa şi să
se încheie contract de închiriere.
       -cererea doamnei Mărginean Stela care solicită un spaţiu pentru locuit  cu cei doi copii întrucât
persoana unde a stat în chirie va vinde casa şi nu are unde locui cu copii.Se stabileşte si sunt de acord în
unanimitate de către domnii consilier să stea în Scoala de la Hauzeşti fără a plăti chirie doar utilităţile
         Epuizindu-se de discutat punctele de pe ordinea de zi se declara sedinţa închisă.

Presedinte de sedință                                                                         Secretar


